
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové 
 
 

Zápis z 15. zasedání AS FF UHK ze dne 26. 6. 2008 
 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: dr. Valenta, dr. Outlý, doc. Kohárová,  prof. Musil, Mgr. Springerová, 
 dr. Němečková,   M. Munzar, A. Rosenkranzová, L. Polcerová, P. Rezek, Bc. Švejkar 
Omluven: dr. Droberjar  
Hosté: dr. Grulich, Ing. Svobodová, doc. Klíma, prof. Brokl, dr. Dočekalová, Mgr. Štěpán, dr. 
Mervart, Mgr. Špičanová, Tomáš Juříček – místopředseda senátu UHK za student. komoru 
              
Program: 

1. Změny ve vedení FF UHK  
2. Transformace ÚFSV  
3. Schválení podmínek pro přijímací řízení na katedru archeologie a katedru filosofie 
4. Různé  

    
Předseda AS FF přivítal přítomné senátory a hosty, shledal usnášeníschopnost senátu a  
zahájil jednání. 
 
Dr. Valenta obdržel od studentů výsledek, koho si zvolili mezi sebou za předsedu, který bude 
zároveň místopředsedou AS FF za studentskou komoru. Navrhují Petra Rezka – studenta 
Katedry politologie FF UHK. 
 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
4 hlasy pro  0 proti   1 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že místopředsedou senátu za studentskou komoru byl zvolen Petr 
Rezek. 
 
Bod 1: 
Předseda předal slovo děkanovi, který odůvodnil přesuny a změny ve vedení fakulty. 
Současně rozdal všem přítomným stručné profesní životopisy nových proděkanů. 

1) proděkanka pro studium dr. Dočekalová – místo dr. Palečka (jmenována k 1. 7. 2008) 
současně je statutárním zástupcem děkana FF 

2) proděkan pro rozvoj a tvůrčí činnost dr. Droberjar – místo doc. Tichého (jmenován 
k 1. 7. 2008) – dr. Droberjar se omlouval, je v Krakově 

3) proděkan pro zahraniční styky – doc. Klíma již není pouze koordinátorem, z důvodu 
rozšíření pravomocí (jmenován již od 27. 6. 2008 – ujal se funkce promotora sponzí a 
promocí FF, které se uskuteční 27.6. 2008) 

 
K připomínce dr. Němečkové děkan vysvětlil důvod, proč má FF třetího proděkana = pan 
děkan se bude moci intenzivněji věnovat získávání finančních prostředků pro FF. 
Dr. Springerové odpověděli na její dotaz, jaké mají noví proděkani své preference a priority? 
- dr. Dočekalová = změna ve zkušebním a studijním řádu 
- doc. Klíma = mimoevropské mobility 
- za dr. Droberjara přednesl jeho priority děkan = sounáležitost FF se změnami v tvz. Bílé 

knize  
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Dr. Valenta zopakoval členům AS, že k tomuto bodu senát nehlasuje, pouze bere na vědomí.  
Senát je bez připomínek. 
Z výše uvedeného vyplývá, že senát bere na vědomí změny ve vedení FF UHK. 
 
Bod 2: 
Důvody nového pracoviště představil děkan. Ke dni 1.7. 2008 vznikla transformací Ústavu 
filozofie a společenských věd dvě nová pracoviště  FF UHK: 

1) Katedra sociologie – pověřený řízením = prof. Brokl 
2) Katedra filozofie a společenských věd – vedoucí katedry – dr. Paleček 

 
Dr. Valenta dal o návrhu rozdělení ÚFSV hlasovat: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
5 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že senát schválil vznik Katedry sociologie a Katedry filozofie. 
 
Bod 3: 
K tomuto tématu obdrželi všichni senátoři podkladové materiály v předstihu k prostudování.  
Výtka zazněla od dr. Valenty i dr. Outlého, protože tento bod se vždy řeší na podzim. Děkan 
vysvětlil situaci, vzniklou hraničním termínem schválení akreditace sociologie. Omluvil se za 
narychlo vypsané přijímací řízení s tím, že toto byla opravdu výjimka. 

     
Dr. Valenta dal o návrhu podmínek pro přijímací řízení hlasovat: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
5 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 
5 hlasy pro  0 proti   1 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že senát schválil podmínky pro přijímací řízení na Katedru 
archeologie a Katedru filozofie. 
 
Bod 4 - různé: 
 
Rozvrhy: 
Snaha je zjednodušit rozvrhy a oddělit se od rozvrhů PdF, problémem zůstává rozdělení 
učeben. Cenová nabídka FIM na jejich informační systém je shodná s nabídkou PdF. Jeho 
změna je připravena jako záloha při nedohodě s PdF na tomto scénáři. 
Tzv. Bílá kniha: 
Na setkání s ministrem školství Liškou letos na jaře v Praze se dozvěděl dr. Grulich co čeká 
vysoké školy v budoucnu. Letos budou profinancováni studenti jako stav v r. 2007, jak sdělil 
pan Růžička – náměstek ministra školství.  
 
V následně otevřené diskuzi k bodu Různé se mimo jiné provozní záležitosti dozvěděli 
přítomní, že počátkem září budou k dispozici 2 počítačové učebny. Jedna pouze pro FF 
s kapacitou asi 20 osob, a jedna společná pro všechny studenty UHK bude učebna B5. 
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Na závěr vyzval předseda senátu přítomné k přijetí usnesení v tomto znění (viz níže) a dal o 
něm hlasovat: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
5 hlasy pro  0 proti   0 se zdržela 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasů pro  0 proti   0 se zdržela 
 
Usnesení:     
 

1. Studentská komora si zvolila svým předsedou Petra Rezka, který se stává současně 
místopředsedou senátu AS FF UHK. 

2. AS schválil transformaci Ústavu filosofie a společenských věd na dvě nová 
pracoviště: Katedru sociologie a Katedru filozofie a společenských věd. 

3. AS bere na vědomí jmenování nových proděkanů:  
- proděkanka pro studium a statutární zástupce děkana = dr. Dočekalová 
- proděkan pro rozvoj a tvůrčí činnost = dr. Droberjar 
- proděkan pro zahraniční styky = doc. Klíma 

4. AS schválil podmínky pro přijímací řízení pro Katedru archeologie a Katedru 
filozofie. 

 
 
 

 
 
 
 
 

       PhDr. Aleš Valenta, Ph.D., v.r. 
  předseda AS FF UHK 

 
 
 
 
 
Zapsala: Ilona Krausová 
 
 
 
Přílohy:   

- Stručné profesní životopisy nových proděkanů FF UHK 
- Podrobnější informace o bakalářských studijních oborech otevíraných v ak. roce 

2008/2009 = Filozofie a společenské vědy, Sociologie obecná a empirická a obor 
Archeologie 
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